
- Gemeente

Roosendaal
.D

(D

(D
@

Datum 6 oktober 201 5

Onderwerp Dieren kinderboerderij in de problemen door

eikels

Betreft het een raadsvoorste[/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Wethouder Schenk

Kinderboerderij Minnebeek in de wijk Totberg ondervindt op dit moment grote problemen met de
eikenbomen die langs het fietspad naar de kinderboerderij staan. ln 2010 zijn de populieren
weggehaatd [angs de kinderboerderij, daardoor zijn de eikenbomen inmiddets uitgegroeid tot ftinke
bomen. De takken van deze bomen hangen grotendeels boven de weide van de kinderboerderij,
met daarop grazende schapen. Helaas valten in deze tijd van het jaar grote hoeveetheden eikets
naar beneden. De kinderboerderij doet moedige pogingen om de eikels zoveet mogetijk uit de wei
te verwijderen, maar hetaas tukt dit onvotdoende en is er inmiddels a[ 1 schaap bezweken aan
eiketvergiftiging en ligt een 2" schaap aan het infuus. Dit is natuurtijk verdrietig nieuws.

Daarbij zijn ook eikenbtaderen zeer schadetijk voor schapen en ook die gaan de komende weken
van de bomen vatten. Reden temeer om aandacht te vragen voor deze situatie. lnmiddets is het
bericht op de Facebookpagina van kinderboerderij Minnebeek at 125 maal gedeeld, hetgeen de
impact van dit verhaal aangeeft.

De kinderboerderij is van zeer groot maatschappetijk belang en speelt een belangrijke rol in de
educatie van kinderen en jongeren. We mogen er trots op zijn dat we dit in Roosendaal hebben en
jong en oud gratis de kinderboerderij kan bezoeken. Van oudsher is de gemeente eigenaar van de
kinderboerderij en is daarmee dus ook verantwoordetijk voor het wetzijn van de dieren en het
oplossen van dit serieuze probteem.

Daarom de volgende vragen aan de wethouder:

1. Onderschrijft de wethouder het grote pubtieke betang van kinderboerderij Minnebeek in
Roosendaa[?

2. ls de wethouder op de hoogte van de ontstane situatie?
3. ls de wethouder ook van mening dat de gemeente verantwoordetijk is voor het welzijn van de

dieren op de kinderboerderij?
4.ls de wethouder bereid om op korte termijn in gesprek met de kinderboerderij te gaan om de

situatie op te lossen voor dit moment en voor de komende jaren?
5. Witt u overwegen om de eikenbomen langs de kinderboerderij te vervangen door voor dieren

niet giftige bomen?

Namens de fractie van het CDA,

Robert Breedveld



Beantwoording.
1. Ja, de kinderboerderij dient een pubtiek betang in Roosendaat.
2. Ja, ik ben daarvan op de hoogte. Het probleem met valtende eikels is dit jaar groter,

vanwege het mastjaar. Hiermee wordt het jaar bedoetd dat bomen en ptanten veel
meer vrucht dragen dan normaat.

3. ln eerste instantie is de exploitant verantwoordetijk voor het wetzijn van de dieren. Dit
is met Stichting Groenhuysen overeen gekomen.

4. Ja, op het moment dat dit probleem op de kinderboerderij zich voordeed is in overleg
direct een dee[ van de wei afgezet. Samen met de groenbeheerder ben ik ook op de
locatie gaan kijken. ln goed overleg met de exploitant van de kinderboerderij is
bestoten om voor nu en in de toekomst, in de periode dat de eikels kunnen vallen, de
weiden gedeettetijk af te zetten. Hiervoor levert de gemeente palen en draad. Verder
besteedt de buitenploeg extra aandacht aan het wegblazen en verwijderen van de
eikets en zullen enkele overhangende takken later in het jaar gesnoeid worden.

5. Dat is met het treffen van bovenstaande maatregeten niet nodig.
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